



Student Enrolment Guideline of the Academic Year 2026/2027 Secondary (English Section)

1. Grade level

Upcoming Form 1 students of 2026/2027 academic year

2. Admission requirement

Macao or Non-Macao residents with lawful right of abode. (Minimum 91 days residential period)

3. Submission of enrolment form

2nd March – 16th March, 2026

4. Enrollment procedure

- ❖ Register on our website (<https://www.cdsj.edu.mo>)
- ❖ The following documents must be uploaded on the application system:
 - Recent 1.5 inch color photographs.
 - A copy of the student's latest school transcript in academic year 2025/2026.
 - A copy of the student's Macao Resident Identity Card and DSEDJ Student Card.

5. Admission schedule

❖ **Written Examination**

Date: 21st March, 2026

Time: 2:00 p.m. – 3:30 p.m.

Location: 2nd School (Rua da Prata, No.1)

❖ **Interview Schedule**

Those who pass the written exam shall be informed via SMS by 25th March, 2026.

6. Interview dates

Please arrive 15 minutes prior to the interview time set on 28th March, 2026.

7. School admission list

Shall be released on 8th April, 2026. (Notice will be posted on school website)

8. Admission registration of admitted students

Parents shall come to school between 13th April and 17th April, 2026 during office hours (9:00-12:30, 14:00-16:30) for registration.

9. Contacts

School address: Rua da Prata, No.1

Tel: 2827-0594

Website: <https://www.cdsj.edu.mo>

Remarks:

- Our school has joined the free education network of Education and Youth Development Bureau of Macau SAR (DSEDJ).
- Non-Macao residents must possess the stay or residence permit for over 90 days issued by the authorized entity of the Macao SAR.
- Students who are applying for a stay or residence permit from the authorized entity of the Macao SAR will only be granted provisional registration after being admitted by schools. If their application for a stay or residence permit is rejected, the provisional registration will be cancelled immediately.



2026/2027 中學(英文部)招生章程

1. 招生級別

2026/2027 升讀初中一年級之適齡學生

2. 入學資格

在本澳有合法居留權者(居留期 91 天或以上)

3. 報名日期

由 2026 年 3 月 2 日起至 16 日止

4. 報名手續

- ❖ 於本校網頁(<https://www.cdsj.edu.mo>) 入學報名系統登記。
- ❖ 於報名系統上載以下資料：
 - 一吋半彩色近照。
 - 原校 2025/2026 學年最近一學期之成績表副本或在學證明文件副本。
 - 報名學生之澳門居民身份證及教青局學生證副本。

5. 入學考試

❖ 筆試

日期：2026 年 3 月 21 日 (六)

時間：下午 2:00–3:30

地點：第二校禮堂 (風順堂上街 1 號)

❖ 面試

通過筆試之學生，家長將於 3 月 25 日收到手機簡訊通知。

6. 面試安排

面試日期：2026 年 3 月 28 日 (屆時請提早 15 分鐘到達)

7. 公佈錄取名單

2026 年 4 月 8 日(張貼於校內報告欄，並上傳至學校網頁以供查閱)

8. 註冊手續

獲取錄之學生家長須於 4 月 13 至 17 日到校辦理註冊手續。

(辦公時間：上午 9:00 – 中午 12:30 / 下午 2:00 – 4:30)

9. 聯絡方法

地址：風順堂上街 1 號

電話：2827-0594

網頁：<https://www.cdsj.edu.mo>

備註：

- 本校已加入澳門教育及青年發展局免費教育學校系統。
- 非澳門居民必須持有由澳門特別行政區簽發之 90 天以上的逗留或居留許可。
- 如向澳門特別行政區申請逗留或居留許可的學生，經學校錄取後方可獲得臨時登記。若逗留或居留未獲授權，臨時登記會同時被取消。